
Protokół N r 15

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym odbytego w dniu 24 września 

2013 roku.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Załęski Aleksander -  przewodniczący

2. Klusek Ryszard -  członek

3. Kłębek K rzysz to f-cz ło n ek

4. Sobczak Józef -  członek

5. Stańczak Zbigniew -  członek

6. Zaręba Edyta -  członek

W posiedzenia uczestniczył Pan Tadeusz Bulik - Wójt, Pan Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta, 

Pani Krystyna Augustyniak i Pani Grażyna Wójcik.

Posiedzenie komisji otworzył p. Aleksander Załęski -  przewodniczący komisji. Powitał zebranych i 

przedstawił porządek posiedzenia.

1. Wydobycie kruszywa w Zaścieniach.

Przewodniczący komisji odczytał pismo p. I i W W które dotyczy wydania

opinii w sprawie zagospodarowania działek 414 i 415 położonych we wsi Zaścienie pod 

działalność gospodarczą polegającą na wydobywaniu kruszywa naturalnego (piasku).

W tej sprawie ustalono, że na następnym posiedzeniu komisji sołtys wsi Zaścienie przedstawi 

opinię mieszkańców Zaścień na temat wydobycia i transportu piasku. Członkowie komisji 

postanowili zapoznać się, w terenie, z lokalizacją działek, na których miałby być prowadzony 

ukop piasku i spotkać się z wnioskodawcą.

2. Destrukt z Zarządu Województwa Mazowieckiego.

Pan Aleksander Załęski odczytał pismo Pani D J , w którym pani J prosi

o udzielenie informacji , czy Urząd Gminy Dąbrówka występował z wnioskami do Zarządu 

Województwa M azowieckiego z prośbą o przekazanie w formie bezpłatnej pomocy destruktu 

asfaltowego pochodzącego z frezowania nawierzchnio drogi wojewódzkiej.

Odnosząc się do ww. pisma Z-ca Wójta powiedział, że dotychczas gmina nie starała się o 

pozyskanie destruktu od ZWM. Z takim wnioskiem wystąpi w roku przyszłym.

3. Kanalizacja, oczyszczalnia, projekt.

Pan Załęski zapytał na jakim  etapie znajduje się projekt na budowę oczyszczalni i kanalizacji. 

Projekt miał być gotowy w maju br. termin został przedłużony do września br., czy w tym 

terminie będzie wykonany.

Pan Z-ca poinformował że projekt oczyszczalni jest ju ż  prawie na ukończeniu. Wykonawca 

prowadzi uzgodnienia i instytucjami zewnętrznymi. Do końca roku projekt powinien zostać 

wykonany powiedział p. Zadrożny.

4. Ulica Serocka w Kuligowie.



Pan Załęski Aleksander odnosząc się do tego tematu poinformował zebranych ,że grunt zajęty 

pod ulicę Serocką, w pewnej części, jest własnością prywatną p. J . Sprawa o

wypłatę odszkodowanie miała miejsce w sadzie gdzie zapadł wyrok, który jest już 

prawomocny. Pani Augustyniak wyjaśniła, że p. J żąda 200 000,00 zł za 500 m2

gruntu zajętego pod drogę, z czym się nie zgadza Gmina. Pani Augustyniak wyjaśniła, że 

Urząd Gminy wystąpi z pismem do właścicieli „Pabu” o udostępnienie drogi publicznej która 

przebiega przez ich nieruchomość.

Wykup gruntu zajętego pod drogę od p. R

Pani Augustyniak Krystyna poinformowała, że przeprowadziła sprawa wykupienia gruntu od 

Panów Rasińskich jest w trakcie realizacji.

Droga serwisowa.

Pan Załęski zapytał Wójta co zostało zrobione w temacie przejęcia dróg serwisowych. Na 

poprzednim posiedzeniu członkowie komisji wstępnie zaakceptowali propozycję przejęcia 

tych dróg. Komisja przegłosowała wniosek intencyjny o przejęciu tej drogi serwisowej przez 

Gminę jednogłośnie. Końcowe głosowanie nad wnioskiem o przejęcie tej drogi zostanie 

przeprowadzone po wynegocjowaniu przez Wójta warunków przekazania tej drogi serwisowej 

Gminie.

Wójt odpowiedział, że przy prowadzeniu rozmów z Generalną Dyrekcja Dróg na temat 

oświetlenia poruszy temat związany z przejęciem dróg serwisowych.

Wnioski inwestycyjne zgłaszane do Powiatu dotyczące przyszłorocznego budżetu.

Pan Wójt odpowiedział, że propozycje wniosków drogowych w miesiącu sierpniu przekazał 

do powiatu.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący komisji 

•'Aleksander Załęski


